
Broj generiranih upitnika: 11 17

Broj popunjenih upitnika: 7 7,5

Spol: 29 % M - 71 m% Ž 33 % M - 67 % Ž

Stečeni stupanj obrazovanja: 100 % VSS 94 % VSS, 6 % ostalo

ŠIFRA NASTAVE OCJENA NASTAVE U 2020.G. OCJENA NASTAVE U 2021.G.

255 4,48 4,38 

162 4,26 4,69

254 4,67 5,00

180 4,38 4,71

142 4,88

145 4,64 3,97 

251 4,11 4,03 

276 3,62 4,1

252 3,05 3,96

100 4,23 4,07 

253 4,56 4,85

206 4,69 4,27 

GLOBAL INDEKS 4,24 4,41

Dostupnost resursa: 4,67 4,38 

Zadovoljstvo programom u cjelini: 3,83 3,94

Biste li ovaj program preporučili i drugima?  Vjerojatno da Vjerojatno da

Što vas je potaknulo da upišete ovaj program?

Izvješće o rezultatima vrednovanja izvedenog programa  Edukacija za pripremu i polaganje ispita za 
poreznog savjetnika ( održan lipanj, 2021. g.)

Dugogodišnja želja za polaganjem ispita za poreznog savjetnika.

Dodatno obrazovanje

Želja za učenjem

Sveobuhvatnost materije i potreba da na jednom mjestu saldiram kompletnu materiju. Zbog opširnosti materije i trenutnog obima 
poslovanja u ovoj godini neću polagati ispit, ali mi je želja u bliskoj budućnosti.

Ovaj program sam upisala kako bi dobila kompletnu sliku za područje kojim se bavim, te time pružila što kvalitetniju uslugu svojim 
klijentima.
Stručno usavršavanje u području poreza te strukturirana priprema za ispit za poreznog savjetnika.

želja za oplemenjivanjem znanja o uvijek aktualnom i uzbudljivom poreznom pravu :)
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Svi su ok, 276 i 252  su možda mogli biti malo harmoničniji ili odvojeno držat predavanje. 
Generalno gledano, predavanja od toga dana - 5.6. su bila iznimno naporna - zbog tema 
koje su zahtjevne i zbog činjenice da traju skoro 6 sati. Bolje je možda izbjeć ovakvo 
trajanje i razbit na par dana dulje predavanja.

Nije mi omogućen pristup na predavanje 251. Navodno da nije vidio zahtjev da me pusti u 
Dvoranu. Povratnu i konačnu informaciju nisam dobio.

Primjedbe na rad predavača nemam, samo smatram da je jako malo vremena za jako puno 
gradiva a sve je podjednako važno. Bilo bi super kad bi se mogli uvesti i konkretni primjeri 
ispitnih pitanja i zadaka da znamo kako to zapravo izgleda. Volja i želja za polaganjem 
postoji, ali jednako tako i strah od toga što nas očekuje posebno jer se radi o 9 predmeta 
koji su svaki za sebe zahtjevni i jednako važni.
Mišljenje je da s obzirom da se kompletno predavanje obavlja preko Teamsa, nemoguće 
zainteresirati i potaknuti raspravu. Ogroman nedostatak. I pojedini dijelovi nisu bili najjasnije 
obrađeni, jednostavno zbog nekorištenja ploče i crtanja po njoj. Lakše bi bilo shvatiti 
kompleksniju materiju.

Želja da postanem porezni savjetnik

Molimo vas iznesite svoje primjedbe i prijedloge koji se odnose na rad predavača:

Obim gradiva onemogućava predavače na bolju interakciju sa sudionicima.

Sam problem ovog ciklusa je sama činjenica što je predavanje u cijelosti bilo on line. Znala 
sam da će vjerojatno dio predavanja biti takav, vjerojatno da sam znala da će biti u cijelosti 
ne bih se u ovom ciklusu odlučila na slušanje predavanja. 
Obim predavanja je iznimno velik i nije ga moguće proći u ovako malom broju sati. Bila bih 
spremna platiti i nešto veću cijenu samo da su određeni profesori imali prostora za nešto 
veći period predavanja.

želja za oplemenjivanjem znanja iz poreznog i financjiskog prava

Profesionalni razvoj.

Želja za stjecanjem  polaganja ispita za poreznog savjetnika.

Potreba za novim znanjem, priprema za polaganje ispita.

Želja za edukacijom

Usavršavanje u području poreza. Zanimanje Poreznog savjetnika će u budućnosti sve više dobijati na značaju.

NOVE SPOZNAJE


